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Érzett . 2017 JúN 15.
Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a
Kormány tagjainak feladat- és hatáskörér ől szóló 152/2014 . (VI. 6.) Korm. rendelet 48.§ 13 .
pontja szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető
miniszterhez ,

„Egyetért Ön Hegedűs Zsuzsa, egy millió forintot keresőtanácsadó kijelentésével ,

miszerint Magyarországon már nincs gyermekéhezés? ”

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Hegedűs Zsuzsa, Orbán Viktor főtanácsadója nemrégiben egy interjúban kifejtette, hogy
szerinte tényleg nincs már gyerekéhezés Magyarországon .

• Egyetért Ön Heged űs Zsuzsával, hogy Magyarországon már ninc s
gyermekéhezés?

Hegedűs Zsuzsa szerint a rászoruló bölcsődések ingyenes étkezésének állami finanszírozá s
nem áll rendelkezésre, elakadt .

• Igaza van Hegedűs Zsuzsának abban, hogy nem áll rendelkezésre a forrás az
ingyenes étkeztetéshez ?

Továbbá a „Hová tűnt a milliomos tanácsadó? Már minden gyermek jól lakott?” cím ű ,
K/15839. számú írásbeli kérdésemre adott válaszra reagálva, szeretném emlékeztetni Önöket,



hogy a Magyar Szocialista Párt volt az, aki fokozatosan kiterjesztette a rászoruló gyermekek

étkeztetését .

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2017 . június 15 .

Ba 1 é Borbély I1d '
országgyűlési képvis e

(MSZP)
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